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产品名称  克隆硬盘座 拷贝硬盘座 硬盘盒 硬盘底座
硬盘座

公司名称 义乌容克贸易有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:chandral
型号:895U2S
材质:铝合金

公司地址 浙江义乌市佛堂镇义南工业区前案路65号

联系电话 86-057985556450 13516959172

产品详情

 产品特点 / product characteristics                        

● 支持两个sata硬盘数据读取。免工具拆装，支持热插拔。● usb1.1/usb2.0 sata i和sata ii兼容。●
高速usb2.0数据传输速率高达480mb/秒。● e-sata接口传输速度可达3gb/秒。● 支持所有2.5 '' / 3.5 '' sata
硬盘（最大支持2tb)。● 支持 (1)m2插槽  (2) sd插槽  (3) mmc插槽  (4) ms插槽  (5) 迷你sd /t-flash/
micro sd,快速访问多媒体文件。● 支持高达32g记忆卡。● 两个扩展usb 2.0hub接口。●
脱机克隆速度可达70mb/秒。● 单键备份功能（仅在usb端口上）。●
led指示灯能够指示电源和硬盘读写状态。● 支持系统（
window98/me/2000/xp/vista/win7/mac操作系统9.x/10.x/linux）

● support  sata hard disk reading at the same time, disassemble the hard disk without any tools, support hot plug.●
usb1.1/ usb2.0 sata i and sata ii are compatibility.● the transmission rate of high-speed usb 2.0 is480mb / s.● e-sata
transfer speed up to 3gb/s.● support all 2.5/3.5 sata hdd ( up to 2tb).● support 32g(max) memory card.● support 2
usb hubs.● cloning speed up tp 70mb/s.● one backup (usb port can only use).● support m2/sd/mmc/ms/mini sd/t-
flash/micro sd.● led lights can indicate the situation of the power and hard disk readingand writing.● support
systems ( window98/ me / 2000 / xp / vista / win7/ mac opera-ting system 9.x/10.x / linux ).基本操作 / the basic
operation                           

● 将sata硬盘插上硬盘座。●
插上dc/12v电源到硬盘座。打开电源开关，电源指示灯亮。确认硬盘有转起来。● 用usb线连接到硬盘座
与电脑。打开我的电脑可看到盘符，读盘时红色信号指示灯亮。（如果是新的硬盘进行如下操作：我的
电脑右键/管理/磁盘管理。可进行分区和格式化操作。）● 按单键备份按纽可进行单键备作。
(详见单键备份说明书)● 可以用外部e-sata接口与电脑e-sata接口连接传输数据。● 脱机克隆时a,b位都插
上sata硬盘（a为主盘，a盘≤b盘），打开电源开关，确认硬盘有转动起来。然后连按两下单键备份按纽
，两下时间间隔不超过5秒。25%红色指示灯有闪起来为克隆正常。（注：脱机克隆时usb接口不能与电脑



连接）

● insert ther sata to the harddiskseat.● insert the dc / 12v power to the hard disk seat, turn on the power switch,the
power indicator light show blue,  confirmation the hard disk whether working or not.1. insert ther sata to the
harddiskseat.● insert the dc / 12v power to the hard disk seat, turn on the power switch,the power indicator light
show blue, confirmation the hard disk whether working or not.● connect the hard disk base and the computer with
the usb line. open my computer can see the letter, when reading dish, it can show the red signal lamp. (if this is a new
hard drive, you ought to do as follows: right key in my computer / management / disk management, which can
operation of partition and format. )● push the one backup button can working of otb. (referred one touchback up
manua）● use external e-sata interface connection with computer esata interface to transfer data.● when off-line
cloning ,put a b two sata hard disk (amaster disk ≥b son disk ,open the power suplly , clickthe button click again ,with
in 5s between the first click.it is cloning when the red indecating led at 25% flashs.（note: do not connect with pc
when off-line cloning)产品附件 / packing
list                                    

1. 主机2. 光盘3. usb线4. 电源适配器（12v / 3a）5. 操作说明书加otb使用说明书

1. one set of v5 host2. one piece of cd3. one cable of usb4. one power adapter (12v / 3a )5. operation and otb usage
manuals

本产品的品牌是chandral，型号是895U2S，材质是铝合金，支持容量是6TB以上，产品尺寸是135X115X80
mm，传输界面是USB2.0，传输速度是480MB/sec;USB1.1/USB2.0
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